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NTTB afd. ZuidWest 
 
 
NOTULEN vergadering regio Zuid-Oost Brabant met AB op 29 januari 2008 te Aarle-
Rixtel  
 
Aanwezig: afd. bestuur: Adri Dam, Chris van Dijk, Nico van Erp, John van Geel, Richard 

Heil, Henk Sandkuyl en Jan Mijnsbergen.   
 verenigingen: J. v.d. Ven en M. van Kasteren (Attaque), J. Heurter en K. v.d. 

Putten (ATTC ’77), G. van Geel en I. Wijnen (ttv Bergeyk), J. van Gaans en F. 
Kuipers (ttv Budilia), P. van Hooijdonk (ECVA), J. Engeldhart (ttv Een en 
Twintig), Th. Boeyé en Th. Cremers (De Meppers), R. Groothedde en D. 
Büthker (MTTV ’72), R. Elshof (ttv Son en Breugel), H. Geeven en H. v.d. Poel 
(ttv Stiphout), P. van de Bos (Unicum), H. Sandkuyl (TTV Valkenswaard). 

 ledenadm.: Ria Elshof. 
 functionarissen: H. Kuijpers (licentieadministratie senioren), Mick van Hoof 

(Werkgroep Toern. & Wedstrijden), Johan Heurter (Werkgoep Pers & 
Propaganda). 

 
Afgemeld: verenigingen: ttv Geenhoven en ttv Veldhoven 
 functionarissen: - 
 
 
1.a.  OPENING 
Adri Dam opent om 20.08 uur de vergadering en heet iedereen welkom, tevens wenst hij 
allen een goed 2008 toe.  
 
1.b. INVENTARISATIE BESPREEKPUNTEN 
Aan de agenda worden geen nieuwe punten toegevoegd. 
 
2. NIEUWE BESTUURSLEDEN 
Adri Dam doet een oproep aan de verenigingen actief mee te helpen bij het zoeken naar een 
nieuwe penningmeester en een nieuw bestuurslid Toernooien en Wedstrijden. 
De vacature voor ACL is opgevuld: vanaf 1 januari 2008 functioneert Richard Heil als ACL ad 
interim. 
 
3. STAND VAN ZAKEN NIEUWE OPLEIDINGEN 
In Oss is de oude A-trainerscursus bijna afgerond. 
Binnenkort start in Roosendaal de cursus Tafeltennisleider 1 (begeleiding jeugdspelers), 
deze cursus omvat 2 maandagavonden. 
 
Adri geeft vervolgens een toelichting op fenomeen “voorbeeldverenigingen”. Het AB heeft er 
voor gekozen in elke regio een vereniging voor te dragen, hetgeen door het HB 
geaccepteerd is. 
De Accountmanager Ingrid Koppelmans neemt het voortouw na het vertrek van de directeur 
van de NTTB. 
 
In het kader van de plannen van het HB om verenigingen met jeugdspelers te verplichten 
minimaal een trainer met het diploma Tafeltennisleider 1 te hebben wordt gevraagd of het 
bekend is hoeveel verenigingen er binnen de NTTB zijn zonder bevoegd tafeltennisleider of 
tafeltennistrainer. 
Adri moet hierop het antwoord schuldig blijven. 
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4. SCHWUNG / W.O.B. 
Na de ALV in 2007 zijn er een aantal aanvragen voor Schwung-subsidie binnen gekomen en 
grotendeels gehonoreerd. Daarna is het stil geworden. 
Adri geeft een toelichting op Schwung en de daaraan verbonden subsidieregeling. 
 
5. NEVENBONDEN 
Het afdelingsbestuur is bezig de contacten met de nevenbonden aan te halen. Er is een 
gesprek geweest met de Baronie, waarbij is afgesproken de wederzijdse toernooien open te 
zetten voor leden van beide organisaties. 
Opgemerkt wordt dat er bij de nevenbonden een negatief beeld bestaat over de NTTB 
Als minpunten worden genoemd: 

• hoge contributie 

• vele regeltjes 

• reisafstanden 
Adri stipt aan dat er al lange tijd geprobeerd wordt iets aan de hoogte van de contributie te 
doen, zeker voor spelers in bijvoorbeeld 6e en 7e klas. 
 
6.a. BRAINSTORM JEUGDCOMPETITIE 
Adri geeft aan dat het de bedoeling is met voorstellen te komen en die niet gelijk van allerlei 
commentaar te voorzien of vragen bij te stellen. 
Genoemd worden: 

• De duo competitie in den Bosch die enige malen op zondagochtend spelen in 1 zaal en 
dan elk team 2 wedstrijden. 

• Om de reisafstanden te verkorten zou het aantal leeftijdsklassen kunnen worden 
verminderd en eventueel minder stringent vasthouden aan de sterkte van de teams. 

• Reguliere competitie met teams van 2. 

• Leukere presentatie van de uitslagen bij de jeugd (internet community) 
 
6.b.  AFDELINGSTRAININGEN 
John Geeft een toelichting op de regiotrainingen in Zuid-Oost Brabant. 
De eerste geplande trainingen leverden 3 deelnemers op. Naar aanleiding daarvan zijn er 
gesprekken geweest met Veldhoven, Unicum, Flash, Bergeijk en Stiphout waaruit een 
nieuwe ronde van trainingen is voortgekomen op zondagochtenden o.l.v. Peter Boonen. 
De ttv Een en twintig heeft misschien ook nog enkele spelers. 
 
7. ALV: REISKOSTENVERGOEDING OF VERPLICHTING OPHEFFEN? 
Unaniem is de vergadering van mening dat bij het opheffen van de verplichting“ er geen hond 
meer komt”. Bovendien is het een morele verplichting om te komen. 
Gedacht zou moeten worden aan het interessanter maken van de vergaderingen. 
Een kleine minderheid van de aanwezigen ziet wel iets in de gedachte om een 
reiskostenvergoeding in te stellen. 
 
8. RONDVRAAG 
ttv Stiphout heeft tweemaal een opmerking geplaatst op het wedstrijdformulier en nooit meer 
iets gehoord. 
Eén maal betrof het “lijmen in de zaal” en éénmaal veel te laat opkomen van de 
tegenstander. 
Verder is het niet duidelijk of bij opmerkingen op het wedstrijdformulier ook de aanvoerder 
van de tegenstander moet tekenen. 
! Richard zal hier op terugkomen. 
 
ttv ECVA vraagt naar de achtergrond van het lijmverbod. 
John geeft aan dat het IOC van de ITTF dit verbod er vóór de Olympische spelen zou komen 
op straffe van het verwijderen van tafeltennis uit de lijst van olympische sporten. 
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Nico geeft een toelichting op het in 2008 niet doorgaan van de afdelingskampioenschappen. 
Het HB heeft  n.a.v. een besluit van e Europese Tafeltennis Unie moeten besluiten tot het 
verzetten van de Nederlandse kampioenschappen naar de datum waarop de Afdelings-
kampioenschappen waren gepland. 
Gedacht wordt om deze kampioenschappen weer in januari te gaan organiseren, dit bleek 
alleen voor 2008 niet meer haalbaar. 
Op zondag 18 januari 2009 worden nu georganiseerd in Veldhoven in 3 hallen en dan jeugd 
en senioren op 1 dag. 
 
9. SLUITING 
Adri sluit om 21.51 uur de vergadering. 
 
 
Hasselt, 30/01/2008 
 
 
Jan Mijnsbergen 
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Actiepunten Regiovergaderingen 2008 
 
De nascholingen worden laat bekend.  
Adri Dam zal dit signaal meenemen. 
 
Wanneer iemand lid is van 2 verenigingen wordt er dubbele basiscontributie en verzekering 
betaald. 
AB zal navraag doen. 
 
En hoe lang duurt het voordat er voor nieuwe leden bondskaarten worden ontvangen.  
AB zal navraag doen. 
 
Gevraagd wordt naar een freeware-programma voor  verenigingsadministratie. 
AB zal navraag doen. 
 
Competitiespelen bij 2 verenigingen in verschillende afdelingen 
Reactie in infoZuidWest en op website 
 
Gesteld wordt dat de promotie/degradatie regeling niet altijd duidelijk is.  
Heeft een vereniging “recht” op een plaats in een bepaalde klasse? 
Zal steeds bij in te vullen teamlijsten en in competitiebulletin worden aangegeven 
 
Uit ervaringen van 2 verenigingen blijkt dat verenigingen een beroep kunnen doen op de 
WMO regeling voor bijvoorbeeld schoonmaak- of beheerswerkzaamheden. De gemeente 
stelt daar dan iemand voor aan die ook door de gemeente betaald wordt. 
Jan Mijnsbergen zegt toe hier navraag naar te doen. 
 
Een vereniging heeft tweemaal een opmerking geplaatst op het wedstrijdformulier en nooit 
meer iets gehoord.  
Richard Heil zal hier op terugkomen. 
 
 
 

Voorstellen voortkomende uit brainstorm jeugdcompetitie  
 
� Duo-competitie 
� Oudere jeugd op vrijdagavond laten spelen 

� Jongere senioren op zaterdag laten spelen 
� Oudere jeugd (met dispensatie) in seniorenteam laten spelen/invallen 
� Toernooien organiseren voor ouderen jeugd 

� Op zaterdag en zondag spelen 
� 4 tegen 4 op 2 tafels (is in België) 
� Competitie uitbreiden naar Gelderland en/of Limburg 
� Op zaterdag of zondagmorgen in 1 zaal competitie spelen met meerdere verenigingen. 
� Jeugdcompetitie op avonden in lagere klassen, eventueel op 2 tafels 
� Spelen op woensdagmiddag 
� Leukere presentatie van de uitslagen bij de jeugd (internet community) 
� Het aantal leeftijdsklassen verminderen 
� Minder stringent vasthouden aan de sterkte van de teams 

 


